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ZAPISNIK 
S 38. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
38. sjednica VMO Pećine održana je 23. veljače 2022. (srijeda) s početkom u 16.00 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 37. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o  prijedlogu revizije sustava financiranja komunalnih prioriteta 
2. Oštećenje zida iznad plaže Glavanovo – rješenje Ministarstva kulture 
3. Smanjenje broja polazaka autobusa u smjeru istočnog dijela grada – inicijativa MO 
Podvežica 
4. Odgoda programske aktivnosti Pusni utorak – Obavijest  
5. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
AD 1 

Predsjednik VMO g. Željko Ševerdija i Tajnik MO g. Walter Volk ukratko su izložili prijedlog 
revizije sustava financiranja malih komunalnih akcija (komunalnih prioriteta), a prema materijalima 
sa sastanka predstavnika svih VMO-a Grada Rijeke s Gradonačelnikom održanog 9. veljače 
2022. godine. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje te većinom glasova (s jednim glasom 
protiv) dalo suglasnost na prijedlog. 



AD 2 
MO Pećine zaprimilo je rješenje Ministarstva kulture a po pitanju oštećenja zida iznad plaže 
Glavanovo u kojem određuje Republici Hrvatskoj zastupanoj po Općinskom državnom 
odvjetništvu u Rijeci slijedeće hitne mjere zaštite kulturnog dobra: 

- potrebno je hitno postaviti zaštitnu mrežu kako bi se spriječilo daljnje padanje komada kamenja 
sa zida na plažu 

- obavezno angažirati ovlaštenog statičara koji bi izradio projekt sanacije i učvršćivanje zida 
- nakon privremene zaštite zida zaštitnom mrežom potrebno je pokrenuti trajni postupak 

stabiliziranja i učvršćivanja zida sukladno odobrenom prijedlogu sanacije     
 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje te zadužilo tajnika MO da prati realizaciju 
određenih mjera iz rješenja. 

 
 
AD 3 

MO Pećine zaprimilo je inicijativu MO Podvežica za produženjem voznih redova na istočnom 
dijelu grada uvođenjem najmanje jedne dodatne linije između 23:00 i 24:00. 
 

     Zaključak:  
     Vijeće MO Pećine primilo je obavijesti na znanje te je izvršen uvid u vozni red. 
 
 
AD 4 

Zbog nepovoljne epidemiološke situacije u vezi pandemije COVID-19 i na inicijativu Osnovne 
škole Pećine, Vijeće Mjesnog odbora Pećine donijelo je u dogovoru s Osnovnom školom Pećine 
odluku o neprovođenju planirane programske aktivnosti. 
Za planiranu programsku aktivnost bilo je osigurano 1.000,00 kn. 

 
 Zaključak: 

      Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo odluku.  
 
 
AD 5 

A)   Tajnik je izvijestio Vijeće o pristigloj zamolbi Udruge učitelja razredne nastave Primorsko-
goranske županije za pisanom preporukom njihovoj članici, ravnateljici Osnovne škole Pećine 
gđi. Jasni Vukonić-Žunić a za dodjelu javnog priznanja Grada Rijeke, Zlatne plakete „Grb 
Grada Rijeke“ u 2022. godini. 

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine većinom glasova (s jednim glasom protiv) donijelo je zaključak da 
podržava prijedlog te da se uputi pisana preporuka.  

 
B)   Tajnik je izvijestio Vijeće o upitu građana s područja Plumbuma o navodnom izmicanju kioska 

Tiska i postavljanju podzemnih kontejnera za odlaganje smeća o čemu je uputio upit OGU za 
komunalni sustav i KD Čistoća. U odgovoru KD Čistoće navedeno je da navedene informacije 
nisu službene i točne. 

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje i jednoglasno je zaključilo da o istome 
treba upoznati građane koji su primarno upit i uputili.  

 
C)   Tajnik je izvijestio Vijeće o zahtjevima građana da se na autobusnom stajalištu na Plumbumu 

u sklopu čekaonice postavi koš za otpatke. 
 



      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine jednoglasno je zaključilo da po pitanju postavljanja koša za otpatke 

na autobusnoj čekaonici će se obratiti OGU za komunalni sustav.  
 

D)   Tajnik je izvijestio Vijeće o pritužbi stanara iz dijela ulice Brajdica zbog nemogućnosti 
korištenja prolaza na ulicu Šetalište 13. divizije kroz stepenište u sklopu objekta k.br. 24. 
Nakon uvida na terenu predložio je istima da za početak pokušaju dogovoriti korištenje 
prolaza u duhu dobrosusjedskih odnosa a tek ukoliko ne uspiju da MO pokuša postići 
dogovor. 

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje i podržalo prijedlog koji je Tajnik dao 
građanima.  
 
 

 
Sjednica je završila u 17.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


